



ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΕΩΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

29 Ιανουαρίου 2026

ΤΕΥΧΟΣ ΔΕΥΤΕΡΟ

Αρ. Φύλλου 318

ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ

Αριθμ. Δ.15/Δ'/1865

Αναπροσαρμογή ανώτατου ορίου ασφαλιστέων αποδοχών και ποσών ασφαλιστικών κατηγοριών από 1.1.2026.

**Η ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΚΑΙ Η ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ
ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ**

Έχοντας υπόψη:

1. Την περ. α' της παρ. 2. του άρθρου 5, παρ. 2, την υποπερ. γδ της περ. γ' της παρ. 2 του άρθρου 35, της παρ. 2 του άρθρου 38, της παρ. 6 του άρθρου 39, της παρ. 4 του 40, της παρ. 6 του άρθρου 41 και της παρ. 5 του άρθρου 97 του ν. 4387/2016 «Ενιαίο Σύστημα Κοινωνικής Ασφάλειας - Μεταρρύθμιση ασφαλιστικού - συνταξιοδοτικού συστήματος - Ρυθμίσεις φορολογίας εισοδήματος και τυχερών παιγνίων και άλλες διατάξεις» (Α' 85) όπως τροποποιήθηκαν αντίστοιχα με τα άρθρα 23, 31, 34, 35, 36, 37 και 45 του ν. 4670/2020 (Α' 43), σε συνδυασμό με τις παρ. 1 και 2 του άρθρου 38 του ν. 5167/2024 «Αναδιάρθρωση σιδηροδρομικού τομέα και ενίσχυση ρυθμιστικών φορέων μεταφορών και άλλες διατάξεις» (Α' 207) όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 55 του ν. 5255/2025 «Σύσταση και λειτουργία Ανεξάρτητης Αρχής Ελέγχου της Αγοράς και Προστασίας του Καταναλωτή, ρυθμίσεις για την Επιτροπή Ανταγωνισμού και λοιπές διατάξεις» (Α' 219).
2. Την παρ. 1 του άρθρου 43 του ν. 4826/2021 «Ασφαλιστική Μεταρρύθμιση για Νέα Γενιά: εισαγωγή κεφαλαιοποιητικού συστήματος προκαθορισμένων εισφορών στην επικουρική ασφάλιση, ίδρυση, οργάνωση και λειτουργία Ταμείου Επικουρικής Κεφαλαιοποιητικής Ασφάλισης και άλλες επείγουσες ρυθμίσεις» (Α' 160).
3. Το άρθρο 90 του Κώδικα νομοθεσίας για την Κυβέρνηση και τα κυβερνητικά όργανα, (π.δ. 63/2005, Α' 98), το οποίο διατηρήθηκε σε ισχύ με την περ. 22 του άρθρου 119 του ν. 4622/2019 (Α' 133).
4. Το π.δ. 134/2017 «Οργανισμός Υπουργείου Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Κοινωνικής Αλληλεγγύης» (Α' 168).
5. Το π.δ. 77/2023 «Σύσταση Υπουργείου και μετονομασία Υπουργείων - Σύσταση, κατάργηση και μετονομασία Γενικών και Ειδικών Γραμματειών - Μεταφορά αρμοδιοτήτων, υπηρεσιακών μονάδων, θέσεων προσωπικού κα εποπτευόμενων φορέων» (Α' 130), ιδίως δε της παρ. 4 του άρθρου 1.
6. Το π.δ. 32/2024 «Διορισμός Υπουργών, και Υφυπουργών» (Α' 91).
7. Το π.δ. 27/2025 «Διορισμός Υπουργών Αναπληρωτή Υπουργού, Υφυπουργών και Αντιπροέδρου της Κυβέρνησης» (Α' 44).
8. Την υπ' αρ. 7262/19.03.2025 κοινή απόφαση του Πρωθυπουργού και του Υπουργού Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης «Ανάθεση αρμοδιοτήτων στην Υφυπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, Άννα Ευθυμίου» (Β' 1351).
9. Την υπό στοιχεία Δ15/Δ'1984/27.01.2025 απόφαση της Υπουργού Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων «Αναπροσαρμογή ανώτατου ορίου ασφαλιστέων αποδοχών και ποσών ασφαλιστικών κατηγοριών από 1.1.2025» (Β' 241).
10. Την από 13.1.2026 ανακοίνωση της Ελληνικής Στατιστικής Αρχής (ΕΛ.ΣΤΑΤ.) και τον Πίνακα ΙΙΙ. Συγκρίσεις Γενικού Δείκτη Τιμών Καταναλωτή, περιόδου 2001-2025 (Δεκέμβριος) (Έτος Βάσης: 2020 = 100,0), από τα οποία προκύπτει ότι το ποσοστό μεταβολής του μέσου ετήσιου γενικού δείκτη τιμών καταναλωτή του έτους 2025 είναι 2,5 %.



11. Το υπ' αρ. 947/15.01.2026 εισηγητικό σημείωμα της Γενικής Διεύθυνσης Οικονομικών Υπηρεσιών του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, βάσει της περ. ε' της παρ. 5 του άρθρου 24 του ν. 4270/2014 (Α' 143), όπως αντικαταστάθηκε με την παρ. 1 του άρθρου 34 του ν. 4484/2017 (Α' 110).

12. Το γεγονός ότι από την εφαρμογή της παρούσας πράξης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του κρατικού προϋπολογισμού του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης. Επί του προϋπολογισμού του e-Ε.Φ.Κ.Α., προκαλείται αύξηση εσόδων από εισφορές το ύψος της οποίας δεν μπορεί να εκτιμηθεί ακριβώς διότι εξαρτάται από πραγματικά γεγονότα, όπως το ύψος των αποδοχών των ασφαλισμένων ορισμένων κατηγοριών και η διάρκεια ασφάλισης εκάστου.

13. Το γεγονός ότι οι διατάξεις της παρούσας δεν αφορούν σε διοικητική διαδικασία για την οποία υπάρχει υποχρέωση καταχώρισης στο ΕΜΔΔ-ΜΙΤΟΣ, διαπιστώνουμε:

Άρθρο 1

Ανώτατο όριο ασφαλιστέων αποδοχών

Το ανώτατο όριο ασφαλιστέων αποδοχών της παρ. 2.α του άρθρου 5 και της παρ. 2 του άρθρου 38 του ν. 4387/2016 για τον υπολογισμό της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς των μισθωτών και των εργοδοτών προσαυξάνεται κατά 2,5 % και διαμορφώνεται στο ποσό των 7.761,94 ευρώ.

Άρθρο 2

Ασφαλιστικές κατηγορίες και εισφορές αυτοτελώς απασχολούμενων και ελεύθερων επαγγελματιών για κύρια σύνταξη

Τα προβλεπόμενα από τις παρ. 1 και 3 του άρθρου 39 του ν. 4387/2016 ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών για την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς κύριας σύνταξης των αυτοτελώς απασχολούμενων και των ελευθέρων επαγγελματιών ασφαλισμένων του e-Ε.Φ.Κ.Α. προσαυξάνονται κατά 2,5 % και διαμορφώνονται ως εξής:

Αυτοτελώς Απασχολούμενοι και Ελεύθεροι Επαγγελματίες	
Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών κύριας σύνταξης σε ευρώ από 1.1.2026
1η κατηγορία	185,09
2η κατηγορία	222,12
3η κατηγορία	281,82
4η κατηγορία	354,66
5η κατηγορία	440,64
6η κατηγορία	597,06
Ειδική κατηγορία	111,06

Άρθρο 3

Ασφαλιστικές κατηγορίες και εισφορές ασφαλισμένων του πρώην Οργανισμού Γεωργικών Ασφαλίσεων (πρώην Ο.Γ.Α.) για κύρια σύνταξη και υπέρ του Λογαριασμού Αγροτικής Εστίας (Λ.Α.Ε.)

Τα προβλεπόμενα από τις παρ. 1 και 6 του άρθρου 40 του ν. 4387/2016 ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών για την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς κύριας σύνταξης και υπέρ του Λογαριασμού Αγροτικής Εστίας (Λ.Α.Ε.) των ασφαλισμένων του πρώην Ο.Γ.Α. προσαυξάνονται κατά 2,5 % και διαμορφώνονται ως εξής:

Ασφαλισμένοι του πρώην Οργανισμού Γεωργικών Ασφαλίσεων (π. ΟΓΑ)		
Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών κύριας σύνταξης σε ευρώ από 1.1.2026	Ποσά εισφορών Λογαριασμού Αγροτικής Εστίας σε ευρώ από 1.1.2026
1η κατηγορία	108,67	2,39
2η κατηγορία	131,35	2,39
3η κατηγορία	165,99	3,58



Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών κύριας σύνταξης σε ευρώ από 1.1.2026	Ποσά εισφορών Λογαριασμού Αγροτικής Εστίας σε ευρώ από 1.1.2026
4η κατηγορία	208,98	3,58
5η κατηγορία	260,33	4,78
6η κατηγορία	352,28	7,16

Άρθρο 4

Ασφαλιστικές κατηγορίες και εισφορές για υγειονομική περίθαλψη (παροχές σε είδος και σε χρήμα)

Τα προβλεπόμενα από τις παρ. 2, 3 και 5 του άρθρου 41 του ν. 4387/2016 ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών για την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς για υγειονομική περίθαλψη (παροχές σε είδος και σε χρήμα) των αυτοτελώς απασχολούμενων και των ελευθέρων επαγγελματιών και των ασφαλισμένων του πρώην Ο.Γ.Α. προσαυξάνονται κατά 2,5 % και διαμορφώνονται ως εξής:

Αυτοτελώς Απασχολούμενοι και Ελεύθεροι Επαγγελματίες		
Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών υγειονομικής περίθαλψης σε ευρώ από 1.1.2026	
	Υγείας σε χρήμα	Υγείας σε είδος
1η κατηγορία	5,97	59,71
2η κατηγορία	7,16	71,65
3η κατηγορία	7,16	71,65
4η κατηγορία	7,16	71,65
5η κατηγορία	7,16	71,65
6η κατηγορία	7,16	71,65
Ειδική κατηγορία	3,58	35,82

Ασφαλισμένοι του πρώην ΟΓΑ		
Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών υγειονομικής περίθαλψης σε ευρώ από 1.1.2026	
	Υγείας σε χρήμα	Υγείας σε είδος
1η κατηγορία	3,58	34,63
2η κατηγορία	3,58	41,79
3η κατηγορία	3,58	41,79
4η κατηγορία	3,58	41,79
5η κατηγορία	3,58	41,79
6η κατηγορία	3,58	41,79

Άρθρο 5

Ασφαλιστικές κατηγορίες και εισφορές κλάδου εφάπαξ παροχών

Τα προβλεπόμενα από την παρ. 2.γ του άρθρου 35 του ν. 4387/2016 ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών για την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς εφάπαξ παροχής των αυτοτελώς απασχολούμενων, των ελευθέρων επαγγελματιών και όλων των πριν και μετά την 01.01.1993 ασφαλισμένων εμμίσθων δικηγόρων και μισθωτών μηχανικών και υγειονομικών του Κλάδου Εφάπαξ Παροχών του ε- Ε.Φ.Κ.Α. προσαυξάνονται κατά 2,5 % και διαμορφώνονται ως εξής:

Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών εφάπαξ παροχής σε ευρώ από 1.1.2026
1η κατηγορία	31,05
2η κατηγορία	37,02
3η κατηγορία	44,18

**Άρθρο 6**

Ασφαλιστικές κατηγορίες και εισφορές κλάδου επικουρικής ασφάλισης

Τα προβλεπόμενα από την παρ. 3 του άρθρου 97 του ν. 4387/2016 ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών για την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς επικουρικής ασφάλισης των αυτοτελώς απασχολούμενων, των ελευθέρων επαγγελματιών, των εμμίσθων δικηγόρων και των μισθωτών μηχανικών του Κλάδου Επικουρικής Ασφάλισης του ε- Ε.Φ.Κ.Α. και του Τ.Ε.Κ.Α. προσαυξάνονται κατά 2,5% και διαμορφώνονται ως εξής:

Ασφαλιστικές κατηγορίες	Ποσά εισφορών επικουρικής ασφάλισης σε ευρώ από 1.1.2026
1η κατηγορία	46,57
2η κατηγορία	56,13
3η κατηγορία	66,88

Άρθρο 7

Έναρξη ισχύος

Τα ανωτέρω προσαυξημένα ποσά ισχύουν από 1η Ιανουαρίου 2026.

Η απόφαση αυτή να δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως.

Αθήνα, 23 Ιανουαρίου 2026

Η Υπουργός

ΝΙΚΗ ΚΕΡΑΜΕΩΣ

Η Υφυπουργός

ANNA ΕΥΘΥΜΙΟΥ

